
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ a MŠ Měčín – p.o. ze dne 20. 2. 2019 
 

Přítomni 

 p. Martin Duchek – zástupce zákonných zástupců 

 Mgr. Jana Rábová – zástupce pedagogů 

 Mgr. Michaela Šustáčková – zástupce pedagogů 

 Ing. David Tumpach – zástupce zřizovatele 

 p. Marek Šimek – zástupce zřizovatele 

 Mgr. Václava Čejková – ředitelka školy 

 

Omluveni 

 p. Jaroslav Benda – zástupce zákonných zástupců – pracovní povinnosti 

 

Program jednání 

 Vyjádření k rozboru hospodaření za rok 2018 a návrh opatření ke zlepšení 

hospodaření v roce 2019 

 Různé 

 Usnesení 

 

Kontrola usnesení 

 Paní Rábová provedla kontrolu usnesení z minulého jednání:  

o ŘŠ projednala možnost instalace jednoho pevného basketbalového koše 

s firmou, která provádí revize na tělocvičném nářadí – byla zaslána cenová 

nabídka (je přílohou tohoto zápisu) 

o p. Toušová zjistila nabídku mobilního planetária – nabízené projekce nebyly 

ideální pro výukové účely 

 

Průběh jednání 

 Všichni členové školské rady obdrželi 11. 2. 2019 e-mailem Rozbor hospodaření ZŠ a 

MŠ Měčín – p.o. za rok 2019. 

o všichni členové školské rady měli možnost se k Rozboru vyjádřit či vznést 

připomínky – ředitelka školy vysvětlila využití finančních prostředků 

jednotlivých analytických účtů 

o nikdo z členů ŠR nevznesl žádný návrh na zlepšení hospodaření v roce 2019 

 

Různé 

 ŘŠ informovala přítomné o realizaci projektu Šablony 

 ŘŠ informovala přítomné o realizaci projektu z IROP 

 ŘŠ informovala přítomné o zápisu do 1. ročníku na školní rok 2019/2020 

Usnesení 

 Školská rada se vyjádřila k Rozboru hospodaření organizace za rok 2018 

 p. Duchek zjistí možnosti Plzeňské hvězdárny o možnosti projekce přímo ve škole  

 

Zapsala: Mgr. Jana Rábová 

 

 


